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Granollers

Iniciativa per Catalunya Verds va
organitzar, a la sala d’actes de la
biblioteca de Roca Umbert, una
xerrada - col·loqui per presentar
el posicionament de la formació
ecosocialista respecte la nova Llei
d ’Educac ió  de Cata lunya,
actualment en tràmit al Parlament.

En la presentació de l’acte, el
president d’ICV de Granollers i
membre de l’AMPA del CEIP
Lledoner, Josep Casasnovas, va
exposar que "la voluntat d’Iniciativa
és que la Llei sigui fruit de l’acord
del conjunt de la comunitat
educativa". Per Casasnovas, "la
LEC té el repte de solucionar les
importants mancances del sistema
educatiu català, alhora que ha
d’afrontar els reptes que planteja
una societat canviant"

Ramon Álvarez, responsable
d’educació d’ICV i membre de la
comissió negociadora sobre la LEC
en el Govern d’Entesa, va plantejar
durant la xerrada que "el principal
problema del projecte és que no
tanca bé el procés de debat
engegat amb el Pacte Nacional per
a l’Educació i no fa el pas necessari
per consolidar una única xarxa
amb els mateixos drets i
obligacions per a tothom, exigits
i garantits en tot moment pel
Govern de la General itat"

Álvarez va esmentar els vuit punts
clau que, des del punt de vista
d’iniciativa, cal introduir en el text
del projecte per mantenir l’esperit
del Pacte, i que es poden resumir
en:

1. Incloure la gratuïtat, la igualtat
en l’accés, la coeducació i
l’escolarització equilibrada com a
obligacions per a tots els centres
finançats amb diner públic,
independentment de la seva
titularitat. En el cas dels centres

privats, aquests serien requisits
bàsics per a la seva concertació.

2. Introduir la laïcitat com a principi
inclusiu de la nostra societat, com
a garantia del respecte i la llibertat
de creences i també com a valor
comú pels ciutadans i ciutadanes.

3 .  E l  r e cone i xement  de
l’administració com a garant de la
qualitat del sistema educatiu
públic.

4. L’exclusivitat del Govern de la
Generalitat a l’hora d’exercir les
competències de fixar els criteris

i els procediments de la planificació
educativa del país, amb la
participació en aquest procés dels
diferents actors educatius.

5. La plasmació en el text de la
LEC que cap centre sostingut amb
fons públics pugui seleccionar el
seu alumnat. Les assignacions de
places s’haurien de fer en les
comissions d’escolarització o
oficines municipals d’escolarització,
en funció dels criteris establerts
per l’Administració educativa.

6. La inclusió de la formació
professional, de la formació
ocupacional i de la formació al llarg
de la vida com a elements integrats
en el sistema educatiu públic, amb
una oferta que permeti millorar de
manera continuada la qualificació
i la formació de la ciutadania.

7. La participació de les famílies,
el professorat i els alumnes en tots
els centres finançats amb fons
públics independentment del seu
caràcter públic o privat. Els consells
escolars han d’esdevenir consells
educatius, en els quals puguin
intervenir el conjunt de la

comunitat educativa del territori.

8. La inversió suficient en educació
com un requisit necessari per poder
assolir els objectius que es marca
la Llei. Cal que la LEC faci un
compromís explícit amb el
finançament de l’educació que, tal
i com estableixen el mateix acord
pel govern d’Entesa i el Pacte
Nacional per a l’Educació, permeti
arribar en un termini de vuit anys
al 6% del PIB en despesa
educativa.

ICV presenta a Granollers les seves condicions per
aprovar la Llei d'Educació de Catalunya
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Iniciativa per Catalunya Verds va organitzar el passat 23 de febrer, a la sala d’actes de la

biblioteca de Roca Umbert, una xerrada - col•loqui per presentar el posicionament de la

formació ecosocialista respecte la nova Llei d’Educació de Catalunya, actualment en tràmit al Parlament.

INICIATIVA+ x



 GRANOLLERS

Joves d’Esquerra Verda de Granollers va organitzar
el passat 26 de febrer una xerrada col·loqui sobre
l’accés universal i gratuït a les noves tecnologies.

E n  l a  s e va
presentació, la
coordinadora de
JEV al Vallès
Oriental, Mireia
Caba l l é ,  va
recordar l’aposta
de Joves i d’ICV
per “promoure
l’ús lliure de les
NTIC com a
element que eviti
la fractura digital
i que permeti la
i g u a l t a t
d’oportunitats en
l ’ a ccés  a  l a
informació”.

El vigatà Lluís
D a l m a u ,
s e c r e t a r i  i
f undado r  de
gu i f i .ne t ,  va
e x p o s a r  l e s
característiques
d’aquesta xarxa
de comunicacions
que defineix com a “oberta, lliure i neutral”. Dalmau
va explicar que en aquestes comunitats “l’usuari té
un paper central i actiu” i ha recordat que “els ens

locals tenen la possibilitat, promovent experiències
d’aquest tipus, d’universalitzar l’accés a les
tecnologies de la informació i de la comunicació”.

Pel la seva banda,
l ’ e x p e r t  e n
programari lliure
Andrés Hidalgo
va explicar els
a v a n t a t g e s
d’aquest tipus de
software des d’un
punt de vista
tècnic ja que
“ p e r m e t
desenvolupar de
m a n e r a
r e l a t i v a m e n t
s e n z i l l a  i
e c o n ò m i c a
aplicacions ad hoc
per a cada usuari”.
Hidalgo també va
v a l o r a r  e l
programari lliure
com “un element
d ’ e q u i t a t  e n
l’accés a les noves
tecnologies” i ha
lamentat que “a
Ca ta lunya  no
ex i s t e i x i  una

aposta de les administracions públiques per aquest
tipus de software”.

Joves d’Esquerra Verda celebra a Granollers
un col·loqui sobre les xarxes Wifi obertes i
el programari lliure

Iniciativa demana mesures
per evitar els excessos de
velocitat i per facilitar la
mobilitat dels vianants

Iniciativa per Catalunya Verds
de Granollers ha presentat una
i n s t àn c i a  d emanan t  a
l’Ajuntament de Granollers que
prengui mesures per millorar la
seguretat vial a l’eix format pels
carrers Ramon Llull i Francesc
Ribas, entre el límit del terme
de Canovelles i els accessos

a l’Hospital General.

Des d’ICV se sol·liciten elements
– ja siguin remuntables a la
calçada, ja siguin canvis en la
freqüència semafòrica – per
evitar els excessos de velocitat
que són habituals, especialment
de nit, al carrer Ramon Llull, i
que suposen un risc per als
molts vianants que creuen
aquest carrer. D’altra banda, la
formació ecosocialista requereix
que es recuperi un projecte,

desenvolupat en l’anterior
legislatura quan ICV duia la
regidoria de Mobilitat, per
millorar la seguretat dels
vianants a la cruïlla dels carrers
Girona i Francesc Ribas. Aquest
projecte preveia la senyalització
d’un quart pas de vianants al
costat de llevant, amb una illeta
intermitja de manera que el pas
es pugués fer en dues fases
semafòriques, sense entorpir
així el trànsit de vehicles en un
punt ja prou conflictiu.

ICV de Granollers insta l'Ajuntament a millorar la
seguretat vial a l'eix Ramon Llull – Francesc Ribas
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Podeu consultar el text a la web
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Aquest nou cicle formatiu de grau mitjà es
començarà a impartir el proper curs a uns
pocs centres de tot el país, que seran
adjudicats des del Departament d’Educació
de la Generalitat

Iniciativa per Catalunya Verds ha presentat una
instància demanant a l’Ajuntament de Granollers
que emprengui les gestions oportunes perquè la
nostra ciutat aculli la formació en la nova titulació
de Tècnic en Emergències Sanitàries.

La tradició que té Granollers com a ciutat
educadora en el camp de la formació professional
i ocupacional vinculada al sector sanitari ha de
ser un argument que permeti que la nostra ciutat
sigui seu d’aquesta

nova titulació, ha dit el president d’ICV de
Granollers Josep Casasnovas, que ha afegit que
el sector de l’atenció sòcio-sanitària és un dels
que ha de permetre amortir l’augment de l’atur
a la Comarca, i per a això cal comptar amb
treballadors ben formats i en relació directa amb
el teixit assistencial del territori.

El cicle formatiu de Tècnic en Emergències
Sanitàries es començarà a impartir a Catalunya
el curs acadèmic 2009/10. Com a titulació pública
de nova creació el seu desenvolupament és
competència de l’Institut Català de les
Qualificacions Professionals i del Consell Català
de Formació Professional, dependents del
Departament d’Educació de la Generalitat de
Catalunya.

Els diners dels Ajuntaments, els diners
de tothom
Jordi Garriga i Molinera

President d’ICV del Vallès Oriental
el Fons Extraordinari d’Inversió Pública en l’Àmbit Local aprovat pel Govern
de Zapatero. Estem parlant de 8.000 milions d’euros que l’Estat injecta als
ajuntaments per finançar inversió a curt termini, fonamentalment en obra
pública de petit abast. L’objectiu de la mesura és parar la sagnia de l’atur,
que al gener de 2009 s’ha situat a la nostra Comarca al 15,7%, gairebé el
doble que un any enrere.

Aquest FEIP cau en el mateix doble error que ja va cometre el Govern de l’Estat
amb l’aleshores igualment famós xec de 400€ destinat – de manera fracassada
- a incentivar el consum de les famílies. En primer lloc, li manca el caràcter
progressiu que ha de tenir qualsevol mesura econòmica que es vulgui qualificar

com a social. De la mateixa manera que el xec era el mateix per a qualsevol ciutadà, independentment
de la seva renda, ara l’únic element de ponderació per repartir els 8.000 milions del FEIP és la població
de cada municipi. És a dir: els mateixos 173€ per habitant a Canovelles (taxa d’atur del 22%) i a L’Ametlla
(10%). En definitiva, el FEIP no ve acompanyat de cap anàlisi de la realitat social i econòmica de cada
municipi, com tampoc no ha comptat amb la interlocució dels ajuntaments en el seu disseny.

L’altra greu mancança del Fons és la seva poca altura de mires. Si pocs mesos després d’atorgar el xec
a les famílies el ministre Solbes deia que ja no tenia marge de maniobra per fer front a la crisi, ara es
comença a evidenciar que els llocs de treball que la majoria d’ajuntaments podran crear a compte dels
diners del FEIP amb prou feines cobriran l’augment d’atur d’un mes, dos a tot estirar. I s’ha acabat. Cap
injecció de diners públics per a política activa d’ocupació, que com s’ha demostrat és l’eina més eficaç
per fer front a l’atur des de l’administració local.

El rerefons de tot plegat és la dramàtica situació financera de la immensa majoria dels ajuntaments del
nostre país. Amb només el 13% dels recursos públics, els municipis han de respondre, com a administracions
de proximitat que són, als requeriments més immediats de la ciutadania. Això ha inclòs històricament
arribar allà on competencialment ho haurien d’haver fet la Generalitat i el Govern central: a la construcció
d’habitatge protegit o a la creació de places escolars, especialment en el període oblidat dels 0 a 3 anys,
per citar dos exemples paradigmàtics.

Aquesta situació es fa especialment insostenible en temps de crisi, quan les contingències a què han
de fer front els municipis es multipliquen. És més urgent que mai, doncs, posar-se a treballar en un
sistema de finançament que permeti als ajuntaments complir amb el seu paper d’administració de
primera instància per resoldre els problemes reals de la ciutadania. Perquè, al cap i a la fi, els diners
dels ajuntaments són els diners de tothom.

ICV insta l'Ajuntament a treballar perquè Granollers
aculli el nou ensenyament de tècnic en emergències sanitàries

Podeu consultar el text a la web
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La coordinadora nacional de JEV,
Janet Sanz, acompanyada del
responsable d’educació Marçal
Girbau i de la coordinadora
comarcal al Vallès Oriental,
Mireia Caballé, Van
presentaR el passat 2
de febrer la campanya
sobre la nova Llei
d ’ E d u c a c i ó  d e
Cata lunya  (LEC) ,
“Maragall, aquesta llei
no l’escriguis amb la
dreta” a les portes de
l’IES Antoni Cumella de
Granollers. "Cal que la
llei acabi amb la doble
x a r x a  i  q u e  l a
concertada tingui els
mateixos deures que la
pública, que asseguri
la laïcitat de tots els
centres que reben fons
púb l i c s ,  que  e s
g a r a n t e i x i  u n a
escolarització mixta i
s'hi dugui a terme la
normalització lingüística
com a eina de cohesió
social" va reclamar Sanz. Per
això, JEV va iniciar la campanya
sota quatre grans

eixos que reclamen "una escola
laica, un bon finançament per
sobre del 6% del PIB, que l'escola
concertada tingui els mateixos
deures i l'ensenyament en català

com a dret de tothom." Així, els
i les portaveus de Joves

d’Esquerra Verda van exigir al
conseller d'Educació, Ernest
Maragall, que "la llei no giri cap
a la dreta, ja que es tracta d'una
llei de país pactada al Parlament

però que ha de ser
consensuada amb
tota la comunitat
educativa que cal
escoltar i tenir en
compte les seves
reivindicacions."
Per  una a l t ra
banda, Caballé, va
explicar que durant
aquests mesos
s'està duent a
terme la repartida
de materials per la
c o m a r c a .  L a
c o o r d i n a d o r a
comarcal de JEV
ha dit que "els
m a t e r i a l s  e s
repartiran a la
s o r t i d a  d e l s
principals Instituts
de la comarca,
amb l'objectiu de

situar el debat sobre la Llei entre
els estudiants de secundaria."
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Joves d'Esquerra Verda presenta a
Granollers la campanya sobre la l lei
d'educació de Catalunya

La moció demana al Ple de
l’Ajuntament que insti les
administracions catalana i
espanyola a emprendre iniciatives
per protegir els col•lectius més
castigats per la crisi

Iniciativa per Catalunya Verds i
Esquerra Unida i Alternativa han
presentat a l’Ajuntament de
Granollers una moció en què
demanen al Ple del consistori
granollerí que insti les diferents
administracions a promoure
accions encaminades a fer front
a l’actual crisi econòmica.

El text de la moció recull l’aposta
d’ICV-EUiA per un nou model
productiu i econòmic, basat en

la plena ocupació de qualitat i el
desenvolupament de politiques
socials que garanteixen el
benestar de les persones, la
c o h e s i ó  s o c i a l  i  e l
desenvolupament sostenible.
També fa referència a la
necessitat que les administracions
no acceptin expedients de
regulació d’ocupació plantejats
de manera injustificada per reduir
la plantilla, especialment en
empreses altament competitives,
tant a nivell productiu com de
qualitat, i amb importants índexs
de beneficis.

Entre les propostes que la
Coalició roig – verda llança als
governs català i espanyol i ha

una reforma fiscal que reculli el
principi de progressivitat real dels
impostos amb un important
caràcter redistributiu, així com
l ’ impu l s  d ’ un  c i c l e  de
pressupostos expansius per
despesa social i infraestructures
sostenibles amb l’objectiu de
fomentar la demanda.

Iniciativa Verds i Esquerra Unida
també demanen a l’ajuntament
de Granollers que es posicioni a
favor de la jornada laboral de 35
hores per llei abans que acabi la
legislatura amb la finalitat de
millorar la productivitat, combatre
l’atur i avançar cap a una
ocupació digne i de qualitat.

ICV-EUiA de Granollers presenta una moció demanant mesures
per fer front a la crisi econòmica i a l'increment de l'atur

Podeu consultar el text a la web
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La crisis tiene nombre de mujer
Conchi Caruda Martínez

Dones amb Iniciativa de ICV de Granollers

Uno de los principios rectores esenciales de la labor actual de las Naciones
Unidas es que no puede hallarse una solución duradera a los problemas sociales,
económicos y políticos más acuciantes de la sociedad sin la cabal participación
y la plena habilitación de las mujeres. Sin embargo, en la práctica todavía
existen países con muy poca o nula voluntad política y menos recursos, en
los que la mujer sigue siendo una vagina y una matriz.

Vivimos en un país donde las mujeres están incorporadas al mundo laboral
y ocupando puestos de poder y de responsabilidad, pero aún nos queda un
largo camino que recorrer para que la igualdad entre los dos sexos sea realmente
efectiva. Uno de los principales problemas que surgen es la difícil conciliación

entre el mundo laboral y el familiar. No nos lo ponen nada fácil y aún se quejan de que la tasa de natalidad
es muy baja, por no hablar de la cantidad de jóvenes que actualmente están situados por debajo la
franja mileurista.

La sociedad tendría que empezar a plantearse de verdad conseguir dos aspectos fundamentales: En
primer lugar, una ley que ampare los derechos de nuestros hijos haciendo posible que las madres que
estén en situación activa se pudieran acoger a una excedencia superior al periodo de las 16 semanas
actuales, retribuida por el Estado, y que bajo ningún concepto tuviera repercusión económica en los
empresarios, que tantas reticencias tienen al contratar a una mujer en edad de formar una familia.
Además, la puesta en marcha de esta ley, contribuiría  a aumentar la tasa de natalidad y a su vez se
fomentaría la creación de empleo.

Y segundo y más importante: poder atender a nuestros hijos como se merecen, sin necesidad de
trasmitirles los estados de estrés y ansiedad que nos causa el tener que delegar a tan temprana edad
su cuidado a terceras personas, ya sean familia o centros educativos.

OPINIÓ



Durant les darreres setmanes, una delegació
d’Iniciativa per Catalunya Verds ha mantingut
reunions amb els sindicats majoritaris, UGT i
CCOO, així com amb la patronal PIMEC, per
traslladar-los de primera mà el contingut de la
resolució "Per un acord comarcal contra la crisi al
Vallès Oriental," aprovada en la darrera executiva
comarcal d’ICV i que es pot consultar a la secció
de  documents  de l  web  ecosoc ia l i s t a
(www.iniciativa.cat/vallesoriental).

Els representants
ecosocialistes han
destacat l’alt grau
de coincidència
en la necessitat
d’afrontar la crisi
a la Comarca
amb una visió
més àmplia que
l’estr ictament
local. “Patronal i
s indicats  han
coincidit amb
nosaltres que és
moment d’obrir
un procés on els
diferents agents
treballin per uns
objectiu comuns,
que fonamentalment són reactivar l’economia i
aturar la sagnia de l’atur, aportant cadascú des de
la seva perspectiva però amb esperit de
col·laboració” ha resumit el vicepresident
comarcal d’ICV, el molletà Josep Torrecillas, que

ha afegit que “si bé fóra desitjable el lideratge del
Consell Comarcal en aquest procés, probablement
caldrà cercar espais de participació fora de les
institucions que no estiguin condicionats per la
problemàtica concreta de cada administració”.

El president d’iniciativa al Vallès Oriental, el
granollerí Jordi Garriga, ha manifestat també la
seva satisfacció per l’acollida de la proposta dels
ecosocialistes. “Hem detectat en tots els interlocutors

una important component
de responsabilitat vers la
ciutadania davant la
gravetat de l’actual situació
econòmica”, ha dit, per
afegir tot seguit que “cal
que aquesta Comarca
tingui lideratges forts que
permetin avançar de
manera conjunta cap a
a q u e l l s  o b j e c t i u s
estratègics que s’acordin
fruit del treball conjunt del
teixit polític, econòmic i
social del territori”.

En les properes setmanes
ICV estendrà la seva
proposta de pacte al
c o n j u n t  d e  f o r c e s

polítiques amb representació al Consell Comarcal.
En aquest sentit, Garriga ha dit que “en aquest tema
no s’hi valen utilitzacions partidistes perquè tothom
és necessari per fer front a la crisi”.

Bona acollida dels agents socials a la proposta d’ICV
d'un acord comarcal contra la crisi
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